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Vláda se bojí lidí víc, než se lidé bojí vlády. Proto je
straší a stíhá. Vyhazování z práce, vězení. Vitásková
tuší, co přichází

cz24.news/vlada-se-boji-lidi-vic-nez-se-lide-boji-vlady-proto-je-strasi-a-stiha-vyhazovani-z-prace-vezeni-vitaskova-
tusi-co-prichazi

Stáhnout PDF
Sledujte nás na Telegramu:   @cz24news

ČESKO: „To, co se děje, to je takový tichý nástup diktátu,
diktátu, který nikdo nechceme, který jsme si nezvolili,“ řekla v
rozhovoru pro Radio Universum někdejší předsedkyně
Energetického regulačního úřadu Alena Vitásková.

Někdejší šéfka Energetického regulačního úřadu Alena Vitásková se
v rozhovoru pro Radio Universum vyjádřila mimo jiné k cenám
energií. Reagovala na loňské prohlášení francouzského prezidenta
Emmanuela Macrona, který řekl, že Evropa platí šestkrát více za
plyn a ropu než Američané, kteří ho sem dodávají. Jsou ceny
opravdu tak rozdílné? „Samozřejmě, že jsou tak rozdílné, protože
když přepravíte de facto LNG, tak je to hodně drahé, a ničí to
nebývalým způsobem životní prostředí. Takže pan Macron má
v tomto naprostou pravdu. Jako Evropa máme nejdražší ceny,
a u nás v Česku ještě mnohonásobně vyšší. Proto můžeme vidět
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obrovský odliv firem, významných firem, které šly podnikat do
Spojených států. Takže je to možná i záměr nechat si Evropu jako
vazala jenom na něco, aby hlavní výrobní firmy ve velkém odcházely
do Spojených států, protože fixní náklady v energetice tam pro ně
jsou podstatně nižší, a jenom tak mohou konkurovat na světových
trzích. A ne vysokými cenami svých výrobků,“ poznamenala
Vitásková.

Hovořila také o tom, že vláda se bojí lidí. A to víc, než se bojí lidé
vlády. „A vláda má dneska instrumenty k tomu, aby znehodnotila
snahu lidí, a zhodnotila jejich strach tím, že je nazvala dezoláty,
a některé z nich začala trestně stíhat. A to je pak nerovný boj. A já si
myslím, že politici by se takto nikdy neměli chovat, protože oni tam
jsou z vůle lidu, jsou zvoleni lidmi, a jsou odpovědní lidem. Ale oni je
začali dehonestovat, přestože tam bylo jen 100 000, 50 000 lidí. Ale
kolik lidí je skutečně naštvaných doma, tak to by si sami mohli
aritmeticky spočítat, protože to je v násobcích,“ sdělila Vitásková.

„A já jsem přesvědčena, že toto znehodnocování demonstrace, nebo
demonstrantů, pramení z bezradnosti, z nejistoty vlády, do jisté míry
z obavy, že sami nevědí, co by měli dělat. Někdo jim něco říká, a oni
si to neumějí zcela vyhodnotit. Myslím, že skutečně nejlíp to
vyhodnotil v té době pan ministr Blažek, který upozorňoval, že to
může mít katastrofální důsledky i pro vládu. Takže tam já uvažuji, že
vláda se v mnoha oblastech obklopila lidmi, kteří to chtějí trošku
jinak, a není schopna sebereflexe,“ poznamenala dále Vitásková.

Vláda je dle jejích slov bezradná. „Neumí řešit problém, takže bude
lidem raději nadávat. Je to způsob jakési divné obrany toho, co
tu dělám, takže je to urážlivé. Ale takto by se politici v životě neměli
snížit, protože když je někdo životní ztroskotanec, a jsem
přesvědčena, že to nejsou ti, kteří jsou na demonstraci, tak by měl
dostat pomoc,“ sdělila.
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Závěrem pak zhodnotila výroky směrem k lidem, kteří mají jiný názor
například na obchodní politiku, energetickou politiku či na válku
Ukrajině. „Tito lidé jsou dnes dehonestováni. Jak to vnímáte?
Můžeme si stále jenom říkat, že vláda je bezradná a že to jsou
vlastně jen vystrašení chudáčci?“ zeptala se moderátorka.

„Tak tady se musíme vrátit ještě k něčemu jinému, a to je špička
ledovce – vymahatelnost práva a spravedlnosti. Protože kdyby toto
fungovalo, tak nemůže být porušována Ústava. Součástí Ústavy je
Listina práv a svobod, kterou jsme přijali v plném rozsahu, a jestli
někoho dehonestujeme za jeho názor, tak pak už jsme někde úplně
jinde. Pak už to není parta ustrašených a bezradných, ale je to
zneužití moci, které spěje k nějaké radikalizaci, k nějakému diktátu.
Diktátu jedné skupiny, která vezme právo na svobodné vyjadřování.
A to nejen, že ho vezme, oni vás za to budou trestat, takže
dostanete tři roky natvrdo, když máte jiný názor, vyhodí vás z práce,
když máte jiný názor, odsoudí vás a zavřou,“ uvedla Vitásková.

„V posledních dnech, týdnech se o tom hodně diskutuje, a lidé chodí
k soudu, jsou souzeni za názor, jsou souzeni za to, co říkali třeba
v nějaké době ke covidu. Jsou souzeni za to, co říkali, nebo jaký
názor mají na konflikt na Ukrajině, nebo na pomoc Ukrajincům,
a dostávají se do situace, že jsou vyhozeni z práce. To je něco, co
už tu bylo, jen se tomu říkalo trošku jinak. Nejdříve největší diktatura,
největší hrůza, jakou jsme v novodobé historii zažili, byl nástup
fašismu. A pak další diktatura, kde se začalo tím, že jste byl dezolát,
když to tak vezmu, že jste byl v něčem jiný, měl jste jiný názor, tak
vás vyhodili z práce, a pak věznili. A to, co se děje, to je takový tichý
nástup diktátu, diktátu, který nikdo nechceme, který jsme si
nezvolili,“ zmínila Vitásková.

„Takže tady trestně stíháme lidi za to, že v době covidu měli nějaký
názor, takže byli dezinformátory. To se pak musíme zeptat, když
měříme stejným metrem, proč není stíhán, nebo vyšetřován
místopředseda vlády pan Hamáček, který ve své době strašil
obyvatelstvo, nejen jako první místopředseda vlády, ale jako ministr
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vnitra, že budou na ulicích mrazáky s mrtvými. Víte, co to pro lidi
znamenalo? Oni důvěřují, oni si je tam zvolili, a teď jim tady tato
persona řekne, jak to bude. Pan předseda Lékařské komory Kubek –
to bylo to samé. Kde je? Kde zmizel? A taky se mu nic nestalo.
A tahají po soudech lidi, kteří to do jisté míry nazvali možná
správným jménem. Tak to je opravdu divná situace: Nesmíte říct jiný
názor, než jaké dovolí vláda, než dovolí nějaké její mantinely,
a mainstreamová média. Tak pak už jsme opravdu úplně někde
jinde, a nedá se to nazvat demokracií,“ zakončila toto téma.

ZDROJ: Radio Universum
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žádném případě nemají nahradit konzultace a vyšetření lékaři ve
zdravotnickém zařízení nebo jinými odborníky.
 
 


